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Appendix 3-3: Consortium Agreement

联合体协议书

Consortium Agreement 
（若以联合体形式参加申请竞赛的，则提供此协议书）

(This Agreement is applicable to consortium applicants) 
 （甲公司名称）、（乙公司名称）愿意组成联合体，参加汕头站客运枢纽及周边地区城市设计国际竞赛，现就有关事宜订立协议如下：

Whereas (Name of Company A) and (Name of Company B) intend to form a consortium to participate in the International Competition for the Urban Design of Shantou Station Passenger Terminal and Surrounding Area, an agreement is hereby concluded as below: 
1、（甲公司名称）为联合体主办人，（乙公司名称）为联合体成员；

1.
(Name of Company A) acts as the leading member of the Consortium, while (Name of Company B) as the supporting member; 
2、联合体内部有关事项规定如下：

2.
The internal issues within the Consortium are specified as below: 
（1）联合体由主办人负责与方案竞赛组织单位联系；

 (1) The leading member shall be responsible for contacting the Organizer; 
（2）竞赛工作由联合体主办人负责，由双方组成的竞赛小组具体实施；

 (2) The leading member shall take charge of the competition work while the competition team formed by both members shall be responsible for detailed implementation.
（3）联合体将严格按照方案竞赛文件的各项要求，递交竞赛申请文件和方案竞赛成果，切实执行一切合同文件，共同承担合同规定的一切义务和责任，同时按照内部职责的划分，承担自身所负的责任和风险；

(3) The Consortium shall, strictly in accordance with all the requirements of the Competition Documents, submit the application documents and the competition deliverables, earnestly perform all the contractual documents, jointly bear all the obligations and liabilities stipulated in the Contract, and at the same time, according to the divisions of work and responsibilities, bear their own liabilities and risks; 
（4）如中标，联合体内部将签订协议书，各自按协议规定负责工作:主办人（甲公司名称）承担  （工作范围、内容），占总工作量的    ％，联合体成员（乙公司名称） 承担   （工作范围、内容），占总工作量的    ％；此协议书作为与方案竞赛组织单位所签合同的补充内容。

(4) Once winning the bid, both members of the Consortium will enter into an internal agreement and proceed with the project work as specified in the agreement. Specifically, the leading member (name of Company A)’s work includes (scope and contents of work), accounting for     % of the gross workloads; while the supporting member (name of Company B)’s work includes (scope and contents of works), accounting for     % of the gross workloads. This Agreement shall serve as a supplement to the Contract signed with the Competition Organizer. 
（5）竞赛工作以及联合体在中标后工作过程中的有关费用按各自承担的工作量分摊。

(5) The costs and expenses related to the Competition and the subsequent project implementation process after the Consortium wins the bid shall be partaken by both members according to their percentage of workloads.

3、本协议书自签署之日起生效，在上述2（4）的联合体协议书签订后自行失效。

3.
This Agreement shall become effective as of the date of execution and invalid automatically upon execution of the Consortium Agreement mentioned in the above Article 2 (4).
4、本协议书一式  份，送交方案竞赛组织单位一份，联合体成员各执一份。

4.
This Agreement is made into     copies, with one respectively for the Competition Organizer and each member of the Consortium.

甲公司名称：          （盖公章）    乙公司名称：         （盖公章） 

Company A:        (corporate seal)
 Company B:          (corporate seal)

法定代表人：        （签字或签章）   法定代表人：       （签字或签章）

Legal Representative:       (signature or seal)
Legal Representative: (signature or seal) 

联  系  人：            （签字）    联  系  人：           （签字）

Contact Person:       (signature)        Contact Person:       (signature)

联 系 电话：                        联 系 电话：            

Tel:              





 Tel:              

日    期：                          日    期：               
Date:              




 Date:              
